

Rewinding life

R&B, pop, Mandopop 14 Sep, 2025

Beyond the whirlwind of romance, There's more to this life, a deeper dance. Every moment, a tale to embrace, Joy and sorrow, etched in time and space. From birth's first cry to life's final breath, Each chapter written, defying death.

This life's a memoir, pages to turn, With every experience, lessons we learn. The laughter, the tears, the moments we grieve, Are treasures we gather, for us to believe. At journey's end, when we look back and see, A life fully lived, makes us complete.

The sting of goodbyes, the warmth of a friend, The seasons of change, that never quite end. The whispers of youth, the wisdom of age, Each fragment a color, on life's grandest stage.

This life's a memoir, pages to turn, With every experience, lessons we learn. The laughter, the tears, the moments we grieve, Are treasures we gather, for us to believe. At journey's end, when we look back and see, A life fully lived, makes us complete.

No regrets, no sorrow, no need to rewind, Just a tapestry woven, for all humankind. Every story, a part of the whole, A fulfilled existence, reaching its goal.

This life's record, our ultimate prize.

A life fully lived, before our eyes.

倒帶人生



除了浪漫的旋風, 生命還有更多,一場更深沉的舞蹈。 每一刻,都是一個值得擁抱的故事, 喜悦與悲傷,錒刻在時空中。 從誕生的第一聲啼哭到生命的最後一息, 每一章,都在挑戰死亡。

人生如回憶錄,一頁頁翻開, 每一次經歷,我們都在學習教訓。 歡笑、淚水、悲傷的時刻, 都是我們珍藏的寶藏,讓我們堅信不疑。 在旅程的終點,當我們回首往事, 充實的人生,讓我們完整。

離別的刺痛,朋友的溫暖, 四季更迭,永無止境。 青春的低語,年華的智慧, 每一片碎片,都是人生最盛大的舞台上的一抹色彩。

人生如回憶錄,一頁頁翻開, 每一次經歷,我們都在學習教訓。 歡笑、淚水、悲傷的時刻, 都是我們珍藏的寶藏,讓我們堅信不疑。 在旅程的終點,當我們回首往事, 充實的人生,讓我們完整。

無悔,無悲,無須倒轉, 只是一幅織就的掛毯,為全人類。 每個故事,都是整體的一部分, 一個圓滿的存在,達成了它的目標。

人生的記錄,是我們最終的獎賞。

精彩的人生,就在我們眼前。